
  
 

P R O T O K O L  
 
 
LANGRENNSKOMITÉMØTE nr. 11/2024-2026 sesongen - Norges Skiforbund Langrenn 

Dato:  24. mars 2025  
 
Sted:  Teams  
 
Tid:   19:00 – 21:00  
 
Langrennskomiteen:  Torbjørn Skogstad (leder), Tone Haugen Ramstad (nestleder) 
                                               Yngve Thorsen, Per Morten Nyeng, Berit Mogstad og Ragnhild Sivertsen 
     
Ansatte:   Cathrine Instebø og Brit Baldishol 
    Lene Ådlandsvik under sak 62/11 
    Erik Husby under sak 63/11  
    Ulf Morten Aune og Per Elias Kalfoss under sak 64/11 

Saksnr.  Sak  

59/11  
2024-2026 

Agenda  
 
59/11- Godkjenning av dagens agenda 
60/11 - Informasjon fra administrasjonen  
61/11 - Informasjon fra Skistyret (hoppsaken og organisasjonsutvalget)  
62/11 - Økonomistatus og prosess revidert budsjett  
63/11 - Tildeling av skirenn  
64/11 - Status toppidrett  
65/11 - Status SkiLøftet  
66/11 - LK dagsorden og plan LK møter  
 

Vedtak: 
Langrennskomiteen vedtok agendaen 11/2024-2026 uten bemerkninger  
  

60/11 
2024-2026 

Informasjon fra administrasjonen 
 
Cathrine informerte om markedsarbeidet, og gjennomgikk hvilke selskaper vi jobber med. 
Gjennom VM har det vært gjennomført mange møter med mulige partnere.  
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering. 

 

61/11  
2024-2026 

Informasjon fra Skistyret  
 
Torbjørn informerte kort om status hoppsaken. 
Det skal velges en ny hoppkomite på ekstraordinært ting. 



Torbjørn informerte kort om prosessene i organisasjonsutvalget. 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering.  

62/11  
2024-2026 

Økonomistatus og prosess revidert budsjett 

 
Februar er ferdig bokført, og langrenn ligger innenfor forventet kostnad. 
Regnskapet er ajour og de fleste kostnadene er kommet inn, slik at WC sesong snart kan avsluttes. 
2024 endte på ca + kr 300 000,- som betyr at vi har klart å unngå negativt resultat også i et krevende 
økonomisk år. 
Cathrine og Torbjørn gjennomgikk prosess med revidert budsjett 
Langrenn må ned i kostnader i forhold til revidert budsjett, og det jobbes med dokumentasjon til skistyret for 
å få godkjent foreløpig revidert budsjett. 
Selv om det jobbes hardt og det signeres avtaler må det selges flere avtaler for å komme i mål i forhold til 
budsjett. 
Utfordringen er at det er treghet i markedet i en usikker økonomi. 
Det er viktig at vi må verne om aktivitetene og landslagene. 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering, og er enige om å jobbe med revidert budsjett og 
prioriteringer i fysisk møte i april. 
 

63/11  
2024-2026 

Tildeling av skirenn 

 
Sak 1: Tildelinger Norgescup junior 2025/2026. Vi har totalt 8 søkere på Norgescup junior. Har summert opp 
kort i merknadsfeltet bakgrunnen for innstilling av Beitostølen og Åsen IL som arrangører. Vi vil etter tildeling 
av arrangører avklare datoer og begynne arbeidet med å booke overnatting til skikretsene. Viktig at 
tildelingen ikke kommer ut før booking av nok senger er gjort. Administrasjonen har også begynt oppfølging 
mot arrangører for å sikre best mulig tilpasset løyper for junior. 
 

 
 
 
Sak 2: Tildeling NM junior 2027 
Til NM junior 2027 har vi kun 1 søker, som er Byåsen IL. De har en organisasjon som består av personer med 
sentrale roller fra VM 2025. Kompetansen anses som å være god. Vedlagt ligger søknaden 
 
  
Sak 3: Tildeling Hovedlandsrenn 2027 
Som eneste søker innstilles Søre-Ål IL og Lillehammer Skiklub som arrangør av Hovedlandsrennet 2027. 
Innstillingen sendes videre til Skistyret for videre behandling. Vedlagt ligger søknaden. 



  

 
 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tildeler Beitostølen og Åsen IL å arrangere NC junior. 
Byåsen IL innstilles som arrangør av NM junior 2027. Innstillingen sendes videre til Skistyret for videre 
behandling. 
Søre Ål IL innstilles som arrangør av Hovedlandsrenn.  Innstillingen sendes videre til Skistyret for videre 
behandling. 
 

64/11  
2024-2026 

Status toppidrett 

 
Orientering fra arbeidsgrupper toppidrett: 
 
Regionlag: 
Det er gjennomført 3 møter, og det 4. møtet skal gjennomføres 25. mars. 
Under møte 25. mars skal det diskuteres samarbeid på smøring. 
Helge Gautvik har fått i oppdrag å legge fram forslag på smøresamarbeid. 
Arbeidsmøtene har vært gode og konstruktive. 
Det er viktig å være klare på hvilke områder som er aktuelt å diskutere i forhold til økonomi, som for  
eksempel smøretrailer. 
Hospitering har vært et tema, og styringsgruppelederne er klare på at de ønsker hospitering av enkelte 
utøvere med elitelagene. 
Kun utøvere på Elonlag kan få OLT støtte. 
 
Juniorsatsning: 
Prosessen går fint. 
Det er 3 områder som de ønsker å fokusere på: 
- koordinerende rolle rundt juniorsatsningen 
- storsamling på høsten. 
- de beste juniorene skal få hospitere med sitt regionlag i de regionene de bor.  
I tillegg må det settes opp et team som skal levere et junior- og U23 VM i Trondheim. 
Elon ønsker å invitere 50 juniorutøvere til samling i Idrefjell.  
I slutten av oktober dekker Elon overnatting og mat. 
 
Sesongevaluering: 
Evalueringen kommer i 3 trinn: 
- Trenere har individuelle samtaler med utøvere de har på lag. 
- Lagevalueringer på Hovden i forbindelse med NM del 2 
- Trenerevaluering  
Alle utøvere sender inn en kort evaluering av konkurransesesongen. 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen tok informasjonen til orientering. 
 

65/11 

Status Skiløftet 
 
På grunn av tidsplanen ble saken flyttet til møte 26. april og behandles sammen med handlingsplan 
 
 



66/11  
2024-2026 

LK dagsorden og plan LK møter 

 
Forslag til møteplan: 
26. april – Heldagsmøte fysisk, Sesonginformasjoner, revidert budsjett 
19. mai – Saksliste vårmøte 
04. juni – Forberedelse vårmøte 
13. – 14. juni – Vårmøte med rapportering på handlingsplan 
 
Vedtak: 
Langrennskomiteen ønsker å gjennomføre et fysisk møte der de kan jobbe gjennom noen store saker. 
Forslaget var 22 april, men ble flyttet til 26. april  
 

 


